
Нермина Заимовић-Узуновић 

Питања постављена Министарству цивилних послова БиХ: 

1. „Да ли је истина да се у Брчко Дистрикту планира отварање неколико универзитета у 

истом дану?  

2. Колико државне институције могу да контролишу процесе у високом образовању, 

посебно при ширењу мреже високог образовања, без обзира што је потпуно познато шта 

су ентитетске односно кантоналне надлежности кад је у питању високо образовање?  

3. Шта конкретно треба урадити да би се овај процес могао контролисати и да би се могли 

испуњавати законом прописани услови за отварање универзитета?” 

 

 


